
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 270/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
 
        
 
 
 

Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Μιχαηλίδης Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   ………. 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 

Τροχόπουλος, Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 234/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης, Π. Ποταμόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 235/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 236/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της  αριθ. 239/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 240/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 241/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. 
Δημούλα, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 242/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ.  
Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 244/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Χ. 

Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 245/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 246/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 250/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 252/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 254/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 259/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
16 Κατά τη συζήτηση της αριθ. 263/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 269/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 271/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 

Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 352/1996 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας περί 
εφαρμογής κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στους 
παραδοσιακούς οικισμούς Κυριώτισσας-Μπαρμπούτας. 



 
 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 31ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
      Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα  με την υπ΄αριθ. 352/1996 Α.Δ.Σ «έγκριση 
εφαρμογής κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στους παραδοσιακούς οικισμούς  
Κυριώτισσας – Μπαρμπούτας » στους κατοίκους των περιοχών αυτών χορηγείται 
ειδικό σήμα  με το οποίο δικαιούνται να εισέρχονται και να σταθμεύουν τα οχήματά 
τους. 
     Το εν λόγω μέτρο δεν ισχύει για τους επαγγελματίες των περιοχών αυτών.  
     Με την εφαρμογή της παραπάνω απόφασης προέκυψαν διάφορα προβλήματα 
με τους επαγγελματίες που δραστηριοποιούνται στις περιοχές γιατί οι περισσότεροι 
εξυπηρετούνται με δικά τους αυτοκίνητα . 
     Για την αντιμετώπιση αυτών των προβλημάτων και για λόγους ισονομίας και 
ίσης μεταχείρισης επιβάλλεται να επεκταθεί το μέτρο και στους επαγγελματίες της 
περιοχής. 
    Με την υπ΄αριθ.161/2005 η Δ.Ε εισηγείται ομόφωνα την τροποποίηση της 
παραπάνω απόφασης και δίνει προθεσμία (5) πέντε ημερών για ενστάσεις ή 
αντιρρήσεις από την ανάρτηση στο δημοτικό κατάστημα και σε δύο τοπικές 
εφημερίδες η οποία παρήλθε στις 8 Απριλίου 2005 χωρίς να έχει υποβληθεί καμία 
ένσταση. 
    Με την υπ΄αριθ.287/2005 η Δ.Ε εισηγείται στο Δημ. Συμβούλιο την 
τροποποίηση της υπ΄αριθ. 352/96 Α.Δ.Σ  όπως αποφασίστηκε με την υπ΄αριθ.161/05 
Α.Δ.Ε ως εξής: 

1. Στην παράγραφο (Α): Η περίπτωση (ε) αντικαθίσταται ως εξής: «ε. Τα 
οχήματα των κατοίκων και των επαγγελματιών των περιοχών αυτών.» 

2. Στην παράγραφο (Β): α) Η υποπαράγραφος (α) αντικαθίσταται ως εξής: 
«Στους κατοίκους και στους επαγγελματίες των πιο πάνω περιοχών αυτών 
χορηγείται ειδικό σήμα με το οποίο δικαιούνται να εισέρχονται και να 
σταθμεύουν στους χώρους αυτούς» 

β) Το τελευταίο εδάφιο της υποπαραγράφου (β) αντικαθίσταται ως εξής:  
 «Το ευεργέτημα θα χορηγείται στους κατοίκους και τους επαγγελματίες των 
περιοχών αυτών »  
     Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το δημοτικό συμβούλιο ν΄αποφασίσει 
σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την με αριθ. 287/2005 
απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής Δήμου Βέροιας, με την οποία αυτή εισηγείται 
στο Δημοτικό Συμβούλιο την τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 352/96 απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για «Έγκριση εφαρμογής κυκλοφοριακών ρυθμίσεων 
στους παραδοσιακούς οικισμούς Κυριώτισσας - Μπαρμπούτας», ως εξής: 

1. Στην παράγραφο (Α):  
Η περίπτωση (ε) αντικαθίσταται ως εξής: «ε. Τα οχήματα των κατοίκων και των 
επαγγελματιών των περιοχών αυτών.» 

2. Στην παράγραφο (Β): 
α) Η υποπαράγραφος (α) αντικαθίσταται ως εξής: «Στους κατοίκους και στους 

επαγγελματίες των πιο πάνω περιοχών αυτών χορηγείται ειδικό σήμα με το οποίο 
δικαιούνται να εισέρχονται και να σταθμεύουν στους χώρους αυτούς» 

β) Το τελευταίο εδάφιο της υποπαραγράφου (β) αντικαθίσταται ως εξής:  
 «Το ευεργέτημα θα χορηγείται στους κατοίκους και τους επαγγελματίες των 
περιοχών αυτών »  
 Κατά τα λοιπά να ισχύει η με αριθμ. 352/96 απόφαση του Δ.Σ. Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 



 
 
 
Γιαννουλάκης: Όπως είναι γνωστό, στους κατοίκους της περιοχής 

Κυριώτισσας και Μπαρμπούτας επιτρεπόταν με τη χρήση ειδικής κάρτας να έχουν τα 
αυτοκίνητά τους σταματημένα μέσα σ΄ αυτό το κέντρο. Επειδή υπάρχουν κάποια 
καταστήματα που χρησιμοποιούν προσωπικά τα δικά τους αυτοκίνητα και 
μεταφέρουν εμπορεύματα και είναι στα μαγαζιά περισσότερες ώρες από το σπίτι 
τους, θεωρούμε ότι είναι άνισο και να δοθεί η δυνατότητα και στα λίγα έστω μαγαζιά 
που βρίσκονται εκεί να έχουν αυτή τη δυνατότητα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Εχουν καταγραφεί πόσα καταστήματα υπάρχουν μέσα σ΄ 

αυτή την περιοχή, αυτοί δηλ. που δικαιούνται; Σ΄ ένα κατάστημα που είναι 
ομόρρυθμη εταιρεία ποιος δικαιούται να βγάλει άδεια; Για ποιο αυτοκίνητο; Εφόσον 
δεν υπάρχει εταιρικό, υπάρχουν τρία των ιδιοκτητών, πώς θα ρυθμιστεί αυτό; Εχουν 
καταγραφεί πόσες θέσεις στάθμευσης αντιστοιχούν σ΄ αυτούς τους επαγγελματίες; 
Πόσοι είναι αυτοί που δικαιούνται να κάνουν χρήση και σε τι χώρο; 

Γιαννουλάκης: Εάν είναι ομόρρυθμη εταιρεία είναι λογικό ότι θα έχει ένα 
αυτοκίνητο, που θα δηλώσουν και θα έχει και κάρτα. 

Γαβρίδης: Αυτές οι κάρτες θα είναι δωρεάν; 
Γιαννουλάκης: Όχι δωρεάν. 
Γαβρίδης: Θα μπορεί κάποιος που έχει ένα κατάστημα στη Μητροπόλεως να 

μπορεί να μπαίνει εκεί μέσα; Σίγουρα όχι. 
Πρόεδρος: Η ώρα είναι δύο μετά τα μεσάνυχτα και προτείνω στο Σώμα τη 

συνέχιση των εργασιών για να ολοκληρώσουμε. Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
Πουλασουχίδης: Επειδή το υποσχεθήκαμε προεκλογικά φτάσαμε στο σημείο 

να δίνουμε τη δυνατότητα σε ορισμένα μαγαζιά να μπαίνουν με μία κάρτα. Ποιος 
λοιπόν λέει σ΄ αυτή την απόφαση τις λεπτομέρειες για να μπορεί να εφαρμοστεί; Για 
να μπορεί η Υπηρεσία να ξέρει αν αύριο έρθει κάποιος και ζητήσει μία κάρτα ότι δεν 
δικαιούται επειδή έχει το 5% σε μία εταιρεία διότι αυτή δικαιούται να πάρει άδεια 
μόνο για ένα αυτοκίνητο. Αυτά κ. Αντιδήμαρχε για να ισχύουν πρέπει να τα ορίζει η 
απόφαση κι αν τα έχετε εσείς στο μυαλό σας δεν λέει τίποτα. Γύρω στα 11 με 12 είναι 
τα μαγαζιά και λέω ότι οι δικαιούχοι θα είναι 20, χωράνε άλλοι 20 πλέον στην 
Κυριώτισσα. Αν κάνουμε μία βόλτα στον πεζόδρομο να δούμε πόσα είναι 
παρκαρισμένα θα δούμε πως είναι αδιαχώρητο, οι άλλοι 20 πού θα χωρέσουν; Δεν 
μπορώ να καταλάβω με πόση άνεση έρχονται τέτοια θέματα στο Δημ. Συμβούλιο για 
να εξυπηρετήσουμε 5 άτομα και αύριο θα φέρουμε άλλους 20 απέναντι; Το 
προηγούμενο θέμα είπαμε ότι το ζήτησε ο Εμπορικός Σύλλογος. Αυτό ποιος το 
ζήτησε; Προέκυψε ως ανάγκη; Ηδη στην Κυριώτισσα κάνουν γενική συνέλευση κι 
αύριο θα τους έχετε όλους εδώ. Δεν θα μπορούσαμε προηγουμένως, αφού μιλάμε για 
την Κυριώτισσα που ξέρουμε ότι εκεί υπάρχει μία κίνηση που ήσασταν συνομιλητές 
όταν ήσασταν αντιπολίτευση, να κληθούν να πουν τις απόψεις τους και να 
συμφωνήσετε τέλος πάντων σε κάτι, να φέρετε μία εισήγηση εδώ και να 
συμφωνήσουμε κι εμείς; Είμαστε σ΄ ευχάριστη θέση να προτείνουμε κάτι αντίθετο με 
το συμφέρον κάποιου που έχει ένα μαγαζί και να πει γιατί Πουλασουχίδη δεν 
ψήφισες ενώ οι άλλοι, οι καλοί, ήρθαν και το είπαν; Γιατί πρέπει να γινόμαστε κακοί 
εδώ πέρα; Δεν μπορώ να το καταλάβω και είμαι στη δυσάρεστη θέση να το 
καταψηφίσω. Αν υπήρχε μία συναίνεση της γειτονιάς, να συμφωνεί κι ότι δεν θα 
έχουμε αύριο εκεί μέσα ένα καινούργιο μέτωπο να έλεγα ότι συμφωνώ αλλά τώρα με 
τι στοιχεία; 

Δελαβερίδης: Από τη σημερινή συνεδρίαση κατάλαβα ότι μπαίνουμε σε μία 
προεκλογική περίοδο όπου ενόψει των σταυρών όλα τα σφάζουμε και μαχαιρώνουμε. 
Ότι απόφαση πήραμε τα προηγούμενα χρόνια, παίρνετε τις αποφάσεις και 
προσπαθείτε να βρείτε τρόπους να αλλοιώσετε εκείνες τις αποφάσεις χωρίς μέχρι 
τώρα να παραπονεθεί ο κόσμος. Από πού ορμώμενοι φέρατε αυτό το θέμα; Πήγατε 
και είδατε, σας έκαναν παράπονα ότι υπάρχει πρόβλημα; 

Γιαννουλάκης: Υπήρχαν διαμαρτυρίες. 



 
 
 
Δελαβερίδης: Η Επιτροπή γι’ αυτό υπάρχει. Δεν ήρθαν στον κ. Αντιδήμαρχο 

κι αυτός πήρε το χαρτί κι άρχισε να γράφει τι θέλουν, πόσους σταυρούς έχουν κ.λ.π. 
Ηρθε κανείς από τα γραφεία που βρίσκονται μέσα στην Κυριώτισσα να πει κάτι 
τέτοιο; Ο,τι θέλετε θα δίνετε εσείς σε όποιους θέλετε; Νομίζω ότι τα ισοπεδώσαμε 
όλα. 

Γαβρίδης: Αυτή η απόφαση νομίζω είναι επακόλουθη της αμφιδρόμησης της 
Μητροπόλεως γιατί τότε υπήρχαν αρκετές θέσεις πάρκιγκ και μπορούσε κάποιος 
καταστηματάρχης ή επισκέπτης να κάνει τη δουλειά του για μία ώρα και να φύγει. 
Συμφωνώ απόλυτα με τον κ. Πουλασουχίδη πως θα έπρεπε να γίνει μία συζήτηση, 
δεν ξέρω αν έχει συνοικιακό συμβούλιο ή αν υπάρχει κάποια κίνηση. Θυμάμαι 
προεκλογικά κάνατε κάποιες συναντήσεις εκεί για άλλα όμως προβλήματα, αυτή τη 
φορά όμως τους ξεχάσατε εντελώς, δεν τους ρωτήσατε και δεν είναι δικαιολογία ότι 
πρέπει να ξεφορτώσει κάποιος ορισμένα πράγματα γιατί αυτό έτσι κι αλλιώς και 
σήμερα γίνεται. Καλοί είναι και οι καταστηματάρχες αλλά αρκετά τους δώσαμε μέχρι 
τώρα και καλό είναι να δούμε τον κόσμο τώρα που μένει εκεί και αυτούς που θέλουν 
να περπατήσουν κι εκεί λίγο. 

Γιαννουλάκης: Οποιο μέτρο πάμε να πάρουμε συνέχεια φέρνετε την 
καταστροφή. Τροποποιήσαμε τον κανονισμό μέσα στον πεζόδρομο ώστε να έχουν το 
δικαίωμα ν΄ ανοίξουν κι άλλοι μαγαζιά και είχατε ξεσηκώσει τον κόσμο, εφημερίδες, 
πρωτοσέλιδα, είδατε ν΄ άνοιξε κάποιο μαγαζί μέσα στον πεζόδρομο; Δεν είναι άδικο 
ένας που έχει το μαγαζί του, είναι εκεί τις περισσότερες ώρες απ΄  ότι στο σπίτι του 
και να μην έχει το δικαίωμα να παρκάρει το αυτοκίνητό του για να ξεφορτώσει ή να 
φορτώσει; Με τις δέκα θέσεις που θα πιάσουν αυτά τα δέκα αυτοκίνητα θα 
καταστραφεί η Κυριώτισσα; Εξάλλου δημοσιεύτηκε στην εφημερίδα από τη 
Δημαρχιακή Επιτροπή και είχατε δικαίωμα όλοι σας ή όσοι μένουν εκεί να κάνετε 
ενστάσεις. Γιατί δεν έγινε αυτό; 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Πουλασουχίδης: Γιατί να κάνω ένσταση κε Αντιδήμαρχε αφού είμαι 

δημοτικός σύμβουλος και μπορώ να τα πω στο  Δημ. Συμβούλιο; Κι αν μας 
σεβόσασταν λίγο σαν δημοτικούς συμβούλους ας μας καλούσατε εσείς. Γιατί μιλάτε 
για 11 – 12 αυτοκίνητα αφού δεν ξέρετε πόσα είναι αυτά; Αυτά είναι τα 
καταστήματα. Τα γραφεία ξέρετε πόσα είναι; Ας δούμε πόσο ενημερωμένος είναι ο κ. 
Αντιδήμαρχος που μας κάνει εδώ παρατηρήσεις. Εμείς είμαστε δημοτικοί σύμβουλοι 
και είμαστε εδώ για να κάνουμε έλεγχο, ενώ εσείς είστε αντιδήμαρχος και πρέπει να 
μας φέρνετε θέματα προετοιμασμένα και αιτιολογημένα. Μπορείτε να μου πείτε κ. 
αντιδήμαρχε ποιοι και πότε παραπονέθηκαν και κατέθεσαν γραπτά τις απόψεις τους; 

Γιαννουλάκης: Γραπτά δεν τις κατέθεσαν. 
Πουλασουχίδης: Οποιος λοιπόν έρχεται στον αντιδήμαρχο και λέει προφορικά 

κάτι κι αυτός το φέρνει στο δημ. συμβούλιο χωρίς άλλα στοιχεία και αιτιολογικά δεν 
είναι και η ορθό να μας επιπλήττετε εμάς γιατί δεν τηρούμε τις υποχρεώσεις μας. Δεν 
καταλαβαίνετε πως κάποια στιγμή θα βρείτε άλλους είκοσι που και γραπτά και 
προφορικά θα σας πουν τα παράπονά τους; Θα φέρετε την επομένη θέμα για να 
καταργήσετε την απόφαση; Η πολιτική σκέψη ότι προλαβαίνω τα τυχόν προβλήματα 
και τις τυχόν εντάσεις. Γιατί λοιπόν δεν το συζητάτε πιο μπροστά, βρίσκετε μια λύση 
κοινά αποδεκτή ή αν εκεί υπάρχουν συγκρουόμενα συμφέροντα πάτε ως τρίτος, 
αντικειμενικός, και παίρνετε την σωστή απόφαση; 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη για μη 
έγκριση της τροποποίησης; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. αντιδημάρχου και της 
δημαρχιακής επιτροπής; 



 
  
 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 352/1996 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η 
εφαρμογή κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στους παραδοσιακούς οικισμούς Κυριώτισσας-
Μπαρμπούτας. 
3.- Ότι για λόγους ισονομίας και ίσης μεταχείρισης, είναι ανάγκη να τροποποιηθεί η 
παραπάνω απόφαση και να επιβληθεί το μέτρο χορήγησης ειδικού σήματος στους 
κατοίκους των εν λόγω περιοχών για είσοδο και στάθμευση των οχημάτων τους και 
στους επαγγελματίες που δραστηριοποιούνται στις περιοχές αυτές, οι οποίοι 
αντιμετώπισαν διάφορα προβλήματα με την εφαρμογή των παραπάνω 
κυκλοφοριακών ρυθμίσεων.  
4.- Την με αριθ. 287/2005 απόφαση της Δ.Ε. Δήμου Βέροιας. 
5.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95.  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της αρ. 352/1996 απόφασής του, ως εξής: 
1.- Στην παράγραφο (Α) η περίπτωση (ε) αντικαθίσταται ως εξής:  

«ε. Τα οχήματα των κατοίκων και των επαγγελματιών των περιοχών αυτών». 
2.- Στην παράγραφο (Β): 

α) Η υποπαράγραφος (α) αντικαθίσταται ως εξής:  
«Στους κατοίκους και στους επαγγελματίες των πιο πάνω περιοχών αυτών 

χορηγείται ειδικό σήμα με το οποίο δικαιούνται να εισέρχονται και να σταθμεύουν 
στους χώρους αυτούς». 

β) Το τελευταίο εδάφιο της υποπαραγράφου (β) αντικαθίσταται ως εξής:  
 «Το ευεργέτημα θα χορηγείται στους κατοίκους και τους επαγγελματίες των 
περιοχών αυτών».  
 Κατά τα λοιπά ισχύει η αριθ. 352/96 απόφασή του. 



 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  270 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-4-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


